

Protokoll fört vid styrelsemöte med SPF Veteranerna Argenta

Måndagen den 7 september 2015 kl. 15.00.

Närvarande: Bo Svensson, Torbjörn Ström, Åsa Mattson, Stig Hedlund, Ann-Britt Hermansson, och Rita Törnblom.

1. Mötets Öppnande:

Ordförande Bo Svensson hälsade välkommen och förklarade mötet för öppnat.

2. Anteckningar från mötet 17/8.

Anteckningarna lades till handlingarna. Vi berörde mötet från Krokbarnsparken i juni. Det var bra men vi bör nog begränsa tiden för uppträdanden.

3. Kassarapport.

Vi har 270 SEK i kontanter, 4531 SEK på företagskonto, och 49383 SEK på placeringskonto. Vi saknar ännu pengar för hyra andra halvåret. Vi har därför en fordran på 10800 SEK från kommunen. Vi har vinster på alla aktiviteter. Visma har skickat räkning på serviceavgift 1300 SEK

4. Medlemsfrågor.

Vi har för närvarande 181 medlemmar. Frågetecken för hur medlemmarna får medlemskort. Vi ska ta kontakt med förbundet i Örebro.

5. Rapport från kommittéerna.

Från KPR positivt. Ett möte kommer att ska 24/9.

6. Resekommittén.

Torolf Öhrn sitter kvar året ut. Johnny Molander och Torbjörn Ström erbjuder sig att hjälpa till. Frågan kan diskuteras på nästa månadsmöte. Då ska vi passas på att avtacka Ulla Carlsson och Hans Linder.

7. Våra aktivitetsgrupper.

En intresseanmälan skickas med inbjudan till månadsmötet 23/9. Esko Thorells historiemöten startar 22/9. Åsa startar Yoga 29/9 och Zumba 1/10.

8. Planering för månadsmötet 23/9.

Mötet blir i måltidens hus och startar 14.00. Bertil G. Johnsson och Rickard Johansson från BOAB ska prata om vad företaget har att erbjuda oss pensionärer.

9. Planering för mötet i oktober.

Vi har fått klartecken från Silverkören. Vi diskuterar med Folkets Hus (Torbjörn) och Församlingshemmet (Bo Svensson) om lokal. Vi behöver flygel och mat.

10. Diskussion om möten i november och december.

Eventuellt Matz Eriksson om deltagande i november. December ska ju Lucia firas.

11. Värvningsbrev till nyblivna pensionärer.

Vi har namn på 26 pensionärer. Var och en i styrelsen som känner någon kan prata med dom. Torbjörn undersöker med förbundet om det finns någon lämplig mall att sicka.

12. Idéer om hur färgskrivaren kan utnyttjas.

Stig och Torbjörn provade om det går att skriva ut från USB. Med lite övning ska det nog gå bra. Vi fick i alla fall provutskrift.

13. Övriga frågor.

Fanns inget övrigt varför Bo Svensson avslutade mötet. Nästa möte 5/10 i vita villan kl. 10.00.

.....
Bo Svensson, ordf.

Åsa Mattsson
.....

Åsa Mattsson v. sekr.